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   R E P U B L I K A   H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

             GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR ŠKURINJSKA DRAGA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA ŠKURINJSKA DRAGA 
 

Klasa:    024-05/24-01/30 
Ur.broj:  2170-1-03-04-24-4 
Rijeka,   16. veljače 2024. 

    
ZAPISNIK 

SA 11. SJEDNICE VMO ŠKURINJSKA DRAGA 
 

11. sjednica VMO Škurinjska Draga održana je 15. veljače 2024. (četvrtak), s početkom u 16:30 
sati u prostorijama Mjesnog odbora Škurinjska Draga, Porečka 94. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Miroslav Deković, predsjednik VMO 
- Nikolina Šaponja, članica VMO  
- Davor Šojat, član VMO  
- Dragica Fadljević, voditeljica Odsjeka za mjesnu samoupravu 
- Sanja Medija Mihelić, građanka 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- Julija Kordić, zamjenica  predsjednik VMO 
- Anela Kajtezović, članica VMO  

 
 
Zapisnik sa 10. sjednice održane 26. siječnja 2024.g. jednoglasno je usvojen. 
 

Sjednicu je otvorio Predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 
 

1. Rijeka Plus 
2. Čistoća 
3. Dječji vrtić Rastočine  
4. Brodokomercov Market  
5. Zahtjev za postavljanje kamera 
6. Zahtjev za mini BUS 
7. Razno 

  
    Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
  
Prije prelaska na raspravu po točkama dnevnog reda, predsjednik VMO Miroslav Deković  upoznao 
je članove vijeća sa gđom Sanjom Medija Mihelić koja bi za građane držale sate vježbanja u 
prostoru MO Škurinjska Draga, Porečka 94. Podnositelj zahtjeva bila bi Udruga Staro Škurinje, 
prostor bi se dao uz naplatu. Gospođa je informirana da će dobiti raspored korištenja dvorane, te 
da će biti potrebno dostaviti zahtjev sa točnim terminima (dan i sat) korištenja dvorane kako bi se 
pristupilo sklapanju ugovora o korištenju prostora. 
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TOČKA 4. 
Predsjednik VMO, Miroslav Deković iznio je već i desetljeće stara razmišljanja o potrebi što hitnije 
prenamjene prostora napuštenog i opasnog marketa Brodokomerca u Osječkoj ulici, a u svrhu dobivanja 
regularnog skretanja u Jelićevu Ulicu, dobijanja prostora za treću traku za ulicu Mihačevu prema Porečkoj 
Ulici i Ulici Rastočine, parkirnih mjesta, te i korištenje samog prostora marketa  za doista nužne potrebe  
građana, rada određenih Udruga, institucija pa i samog vijeća mjesnog odbora. 
 
Zaključak: 
Uputit će se dopis Upravnom odjelu za urbanizam, prostorno uređenje i graditeljstvo i Upravnom 
odjelu za gradsku imovinu da se utvrdi vlasništvo objekta  kao i  mogućnosti prenamjene ovog 
prostora. 
 
TOČKA 5. 
Predsjednik VMO, Miroslav Deković informirao je vijećnike da na području Osječke ulice redovno u 
noćnim satima od 20:00  do 5:00 sati ujutro neodgovorni vozači turiraju aute, voze neprilagođenom 
brzinom, da se odvija iskrcavanje vozila obližnjih auto kuća  i stvara se buka. Predlaže se postavljanje 
nadzornih kamera u potezu od parka Giordana Bruna do Plodina i Stanice za tehnički pregled automobila. 
 
Zaključak: 
Uputit će se dopis Hrvatskim cestama i MUP-u Rijeka s prijedlogom postavljanja kamera i 
mogućnosti povećanja nadzora prometa na predloženim lokacijama.   
 
TOČKA 6. 
Predsjednik VMO, Miroslav Deković ponovio je da je potrebno zbog starije i mnogobrojne populacija 
građana koja živi na području Rastočina zatražiti uvođenje mini bus linije na potezu: 
Velika Placa, Belveder, Kozala, Rastočine, Kozala, Brajda, Željeznički Kolodvor, Autobusni Kolodvor, 
Velika Placa. Maksimalno do tri - četiri prolaza dnevno. Provesti anketu s građanima. 
 

 
TOČKA 1. 
 
Predsjednik VMO, Miroslav Deković uputio je telefonski poziv g. Miroslavu Badriću (TD Rijeka plus 
d.o.o.) s kojim je dogovoreno  da će se u ožujku u okviru redovnog održavanja popraviti rupe na 
asfaltu na području Rastočina, kao i označavanje parkirnih mjesta, te bojanje ograda u naselju 
temeljem prijedloga malih komunalnih akcija iz 2023. godine. 
 
Zaključak: 
Prisutni vijećnici primili su  informacije na znanje.  
 
 
TOČKA 2. 
Predsjednik VMO, Miroslav Deković uputio je telefonski poziv gđi Minorki Modrić - KD Čistoća s 
kojom je dogovoreno da će se organizirati jedan sastanak u vezi dogovora oko eko akcija kao i  
potrebe zajedničkog obilaska terena i dogovora u vezi potreba za orezivanjem i drugim vrstama 
hortikulturnog uređenja na području mjesnog odbora. 
 
Zaključak: 
Prisutni vijećnici primili su  informacije na znanje.  
 
TOČKA 3. 
Predsjednik VMO, Miroslav Deković upoznao je prisutne da je samoinicijativno imao sastanak sa 
određenim članovima Gradskog vijeća na kojem su razgovarali u vezi problematike Dječjeg vrtića 
Rastočine. Voditeljica odsjeka za mjesnu samoupravu, Dragica Fadljević predložila je Vijeću da 
upitom prema upravnim odjelima Grada zatraže informaciju u vezi planova  i daljnjih radnji  Grada 
Rijeke u vezi spomenutog vrtića, te da nakon dobivene informacije mogu kao vijeće iskazati 
mišljenje ili dostaviti prijedlog. 

 
Zaključak: 
Uputit će se dopis Upravnom odjelu za urbanizam, prostorno uređenje i graditeljstvo i 
Upravnom odjelu za gradsku imovinu. 
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Zaključak: 
Uputit će se dopis KD Autotrolej d.o.o.  
 
TOČKA 7. 
 
Član Vijeća, Davor Šojat zatražio je da se Energu postavi upit kada će se postaviti rasvjetna tijela na 
stupove u Mihačevoj dragi koji su trebali biti postavljeni još u prošloj godini po stavkama malih komunalnih 
akcija. 
 
Predsjednik je odmah tijekom sastanka nazvao poslovođu Energa i zaključak je da se samo čeka 
isporuka rasvjetnih tijela po njihovoj narudžbenici, te se odmah kreće sa montažom. 
 
Predsjednik VMO Miroslav Deković zatražio je da se uputi dopis kojim se traži da se sredstva namijenjena 
za realizaciju projekta za Uređenje i opremanje zelene površine  sjeverno od Jelićeve 1 po prijedlogu 
malih komunalnih akcija prethodnih saziva vijeća, prenamjene za uređenje u već započeti - izgradnji 
regularno od građana i vijeća izglasanog dječjeg igrališta u ulici Antuna Mihića. 
 
Zaključak: 
Zatražiti od  Upravnog odjela za komunalni sustav i promet točan iznos sredstava koji su 
namijenjeni za Uređenje i opremanje zelene površine  sjeverno od Jelićeve 1. Donijeti na slijedećoj 
sjednici Vijeća zaključak o navedenim sredstvima.   
 
Kako nije bilo dodatnih prijedloga ili rasprave, predsjednik Vijeća zaključuje sjednicu u 17,30 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice.   
                                                                                                                                                                    
     

 
              Zapisničar:                                                      Predsjednik  
                                                                                                                 VMO Škurinjska Draga: 

    
                  Dragica Fadljević 

                                                                                                          Miroslav Deković 
                     

 
 
 

 
 


